

「新式外來人口統一證號」辦理資料變更相關事宜

親愛的客戶，您好

為因應內政部於 110 年 1 月 2 日起實施「新式外來人口統一證號專案」，若您已申請新式外來人口統一證號，提醒您下列事項：

1. 若您已申請新式外來人口統一證號，請攜帶最新居留證正本及具辨識力之身分證明文件（例如：護照）至本公司辦理變更手續。
2. 您也可連絡您的業務員提供批改申請書並親簽，以及最新居留證正本正反面影本由業務員代為申請。
3. 更多資訊，可洽內政部移民署「新式外來人口統一證號專區」網站查詢：
<https://www.immigration.gov.tw/5385/7445/238440/>

The Notice for the Change Relating to “New UI Number for Foreign Nationals”

Dear Customers,

In response to the “Policy of Issuance of New UI Number Format for Foreign Nationals” implemented by Ministry of the Interior since January 2, 2021, if you had already applied the new UI Number, please note the following:

1. Please visit our office with your original latest Alien Residence Certificate and other identifications (i.e. passport) for updating your UI Number.
2. You can also contact your salesperson and provide the correction application form bearing your signature, as well as a photocopy of the front and back of your latest Alien Residence Certificate.
3. For more information, please refer to the website of “New UI Number Format for Foreign Nationals” of National Immigration Agency at:
<https://www.immigration.gov.tw/5385/7445/238440/>